
PROTOKÓŁ Nr 12/19
 XII sesji Rady Miejskiej Ciechocinka

z dnia 8 sierpnia 2019 r.

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
Otwarcia XII sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w latach 2018-2023 dokonał
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Wojciech  Zieliński.  Na  wstępie
odsłuchano hymn RP. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych,
osoby zaproszone i gości. 

Przewodniczący  stwierdził,  że  w  sesji  bierze  udział   9  radnych,  czyli  jest
quorum. 
Nieobecni radni:
-p. Burmistrz- Sesja odbywa się na wniosek Pana Burmistrza w sprawie zmian
w budżecie na 2019 r.

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad i protokolantów.
- p. Przewodniczący - Na sekretarza obrad proponuję r. Sebastiana Sobieraja. Na
protokolantkę p. Maję Masłowską. Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu będę uważał, że
Państwo aprobują ten wybór (nie zgłoszono sprzeciwu).

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad.
-p. Wiceprzewodniczący- Porządek obrad jest króciutki. Jest jeden projekt 
uchwały. Mieliśmy spotkanie wcześniej w tej sprawie.

Ad.  4.  Rozpatrzenie  projektów  uchwał  i  podjęcie  uchwał  lub  zajęcie
stanowiska
w następujących sprawach.

Ad. 4.1. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2019 rok
- p. Przewodniczący – Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji.
- r. T. Barczak – Komisja Rewizyjna nie zajęła stanowiska w tej sprawie, ale jak
już jestem przy głosie Komisja Finansowa  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.
- r. J. Jucewicz – Komisja nie zajęła stanowiska ze względu na brak quorum.
- r. D. Szadłowski – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
Miasta pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
-  r.  S.  Sobieraj –  Komisja  Komunalna  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie
opiniuje projekt uchwały.



-  p.  Wiceprzewodniczący –Żeby  formalności  stało  się  zadość.  Jest  quorum,
możemy obradować i decyzje podjęte na tej sesji będą prawomocne.
 Dziękuje bardzo. Otwieram dyskusję w tym punkcie. 
-p.  Burmistrz –  Wystąpiłem  do  Pana  Przewodniczącego  z  wnioskiem  o
zwołanie sesji  w trybie nadzwyczajnym. W związku  z tym, że trwają w tej
chwili procedury przetargowe związane z zamiarem realizacji trzech zadań, na
które jak się  później okazało, nie zostały zabezpieczone wystarczające środki
finansowe w budżecie na rok 2019. Te zdania to: Przebudowa nawierzchni ul.
Hermanowskiego  wraz  z  rozwiązaniem  problemu  odwodnienia,  Budowa
parkingu  przy  wjeździe  na  cmentarz  komunalny  od  strony  ul.  Nieszawskiej
polegający  na  wykonaniu  utwardzenia  terenów  przyległych  do  cmentarza
(zlokalizowany będzie ten parking w pasie drogowym ul. Nieszawskiej) między
parkanem  cmentarza  komunalnego  a  istniejącym  chodnikiem.   Oraz  trzecie
zdanie-  Budowa nawierzchni  ul.  Stawowej.  Łącznie  kwota,  o  zabezpieczenie
której proszę Państwa wynosi 570 tys. zł. I tak odpowiednio. Na przebudową ul.
Hermanowskiego  z  rozwiązaniem  problemu  odwodnienia-  proponuje
zwiększenie zaplanowanych wcześniej kwoty o 200 tys. zł. Na budowę parkingu
zwiększenie  planowanej  kwoty  o  140  tys.  zł,  a  na  budowę  nawierzchni  ul.
Stawowej  zwiększenie  o  230  tys.  zł.  Łącznie  daje  to  kwotę  570  tys.  zł.  I
proponuję,  aby  środki  te  przesunąć  z  zadania,  które  było  zaplanowane  na
bieżący  rok  jako  wsparcie  finansowe  remontu  tężni  Nr  3  wraz  z
zagospodarowaniem terenów przyległych .  Albowiem po pierwsze,  do chwili
obecnej  nie  zostały wszczęte  jakiekolwiek działania,  ze  względu na trwające
procedury konkursowe, gdzie Uzdrowisko Ciechocinek ubiegało się o bardzo
znaczący grant w wysokości 15 milionów złotych, ale rozwiązanie kwoty 800
tys. zł, która była zapisana w naszym budżecie, następuje przede wszystkich w
związku  z  uzyskaniem  od  Prezesa  Spółki   PUC  S.A.  informacji,  że  spółka
brakujące  do  realizowania  zadania  środki  finansowe  będzie  musiała
wygenerować  z  własnego  budżetu.  To  oznacza,  że  na  kwotę  przyznanych
środków w konkursie spółka nie może przeznaczyć żadnych innych pieniążków
ze źródeł zewnętrznych. To przesadza o tym, że kwota 800 tys. zł zapisana w
budżecie właściwie pozostaje do zagospodarowania na realizację innych zadań.
I  w świetle  występujących  niedoborów finansowych  ,  na  zrealizowanie  tych
trzech  zadań  zapisanych  w  budżecie  miasta  Ciechocinka  na  2019  rok.
Proponuję, aby wymienione przez ze mnie kwoty przeznaczyć na zwiększenie
kwot  zapisanych w tegorocznym budżecie.  Pozwoli  to  nam  na zakończenie
procedur  przetargowych,  podpisanie  stosownych  umów  i  zrealizowanie  tych
zadań w niedalekiej przyszłości. Dziękuję.
-p. Wiceprzewodniczący – Czy ktoś chce z Państwa zabrać głos? Nie wiedzę. 
Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka 
na 2019 r.? 



Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:
6

Wyniki imienne:
ZA (9)
Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Jarosław Jucewicz, Robert Marzec, 
Agnieszka Rybczyńska, Wojciech Skotnicki, Sebastian Sobieraj, Dariusz 
Szadłowski, Wojciech Zieliński
NIEOBECNI (6)
Tomasz Dziarski, Jolanta Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Paweł Rosiński, 
Daniel Skibiński, Jerzy Sobierajski

Ad.  5.  Zakończenie  obrad  XII  sesji  Rady  Miejskiej  Ciechocinka  VIII
kadencji 2018-2023.

-p.  Wiceprzewodniczący-  Bardzo  dziękuję  za  przybycie,  bo  to  była  sprawa
ważna akurat jeśli chodzi o inwestycje. Chciałem jeszcze powiedzieć, że tu się
trudno siedzi. Nawet jak się zazdrości Sobierajskiemu… Wszystkiego trzeba się
w życiu nauczyć….

Zakończenia obrad XII sesji Rady Miejskiej dokonał Wiceprzewodniczący Rady
Miejskiej Wojciech Zieliński.

Na zakończenie odsłuchano hymn RP.

Czas trwania sesji: od godz. 11.00 do godz. 11:10

    Protokołowała                      Sekretarz obrad                Wiceprzewodniczący 
                                                                                                Rady Miejskiej  
Maja Masłowska                Sebastian Sobieraj                      Wojciech Zieliński

                                                                                       


